
sempre portar l'equip el més amunt possi-

ble, han justificat la seva vàlua. 

La Junta Directiva 

En els moments més dif íc i is , va ser quan 
de debò varen fer tots els possibles per can-
v lar la cursa del club. CanvI d'entrenador, 
nous membres en la junta, jugadors de re-
forg. Tot això voi un moviment i una dedi-
cació desinteresada. No va sortir bé però les 
ganes hi van ser-hi. No pot ser censurada la 
junta. 

El Public 

Cree que és l'any que ens han apoiat més, 
i sinó cal recordar el dia del Manlleu. 

Aleshores, ¿qué ha faliat? 

Cree que ha estât una varietat d'esdeveni-
ments i factors potser, sense massa impor-
tancia, però, que el conjunt de tots ells ha 
fet l' inevitable. 

Qué cal fer? 

Començar de nou, amb ganes i recordant 
altres anys que les coses varen anar molt 
mi l lor, i pensar que el passat, ha estât cosa 
de mala sort. Esmenen-nos tots i si Déu vol 
tornarem a la categoria que ens correspon. 
No per res hi hem estât sis anys. 

Ambròs 

Nuevos vestuar ios en el C a m p o de Deportes 
(Foto J. Danti) 
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